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خبری

محور  سلامت  پروژه  پیمانکار  مهر  جلالی  مجید  دکتر 
جدید  شهر  تختخوابی   160 تخصصی  فوق  بیمارستان 
هشتگرد، عدم انتقال سند زمین از سوی شرکت عمران شهر 
جدید هشتگرد به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد را یکی 
از مهم ترین عوامل تأخیر در راه اندازی این پروژه اعلام کرد 
و گفت: بيمارستان جنرال شهر جديد هشتگرد باید پیش از 
این ها افتتاح می شد اما ناهماهنگی بین ادارات و بدقولی 
برخی از مسئولان باعث شد تا سرمایه بنده در این پروژه 

بلاتکلیف بماند.
وی افزود: ما آرزو داشتیم که کاری کنیم بیمار جز درد 
بیماری رنج دیگری نداشته باشد، اما اکنون به روزی افتاده 

ایم که منتظر کسی هستیم تا درد ما را چاره سازد.
جلالی مهر با بیان اینکه گویا سلامتی مردم برای مسئولان 
استان مهم نیست، اظهار داشت: بلاتکلیفی پروژه برای 
مسئولانی که سلیقه ای عمل کرده و سلامت و جان 
مردم برای آن ها بی ارزش است، اهمیت ندارد اما سرمایه، 
سرمایه گذار است که در این میان با بالا رفتن تورم و نرخ 
ارز رو به نابودی است و با گذشت زمان دیگر انگیزه ای برای 

ادامه این مهم باقی نمی ماند.
این فعال عرصه ساخت و ساز و خیّر البرزی تصریح کرد: 
بنده از این طریق اعلام می کنم تمامی حق و حقوق خود 

را در قبال سنگ اندازی هر مسئولی در مسیر راه اندازی این 
بیمارستان محفوظ می دانم و از تمامی مسئولان ذیربط از 
جمله رئیس قوه قضائیه، سازمان بازرسی کل کشور انتظار 
دارم در این شرایط بحرانی کشور به داد این پروژه درمانی که 
با انجام تشریفات اداری ساده می تواند پاسخگوی نیازهای 

درمانی و بهداشتی مردم باشد، برسند.
وی اذعان داشت: اکنون منتظر نتیجه جلسات هستیم تا 
شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید با انتقال سند 
به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد مقدمات تأیید نقشه 
ها و دریافت موافقت اصولی فراهم شود و با تأیید عملکرد 
توسط ناظرین دانشگاه علوم پزشکی مراحل نهایی پروژه 

برای افتتاح و راه اندازی انجام گیرد.
گفتنی است کلنگ زنی بیمارستان شهر جدید هشتگرد به 
سال 1371 باز می گردد و در سال 1393 بر اساس قراردادی 
با شهرداری شهر جدید هشتگرد، شرکت رهساز گستر مهر 

ساخت و تکمیل آن را بر عهده می گیرد.
هدف از ساخت این بیمارستان 96 تختخوابی افزایش 
سرانه درمانی در این منطقه بوده که با اخذ مجوزهای لازم 
ساخت پروژه از ابتدای تیر ماه 1393 به طور رسمی آغاز می 
شود. اما اکنون تکمیل و راه اندازی آن به تعویق افتاده و 

جوابگوی انتظارات درمانی البرزنشینان نیست.

خبر اول

خطاب به مسئولان استان البرز:

سلامت مردم چقدر می ارزد؟

شمار بهبودیافتگان کرونا به 339 هزار و 111 تن رسید

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون ۳۹۳ هزار و ۴۲۵ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۲۷ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در 
کشور به ۲۲ هزار و ۶۶۹ نفر رسیده است و تاکنون 339 
هزار و 111 نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.
آمار  آخرین  درباره  گذشته  روز  لاری  سادات  سیما 
مبتلایان قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی 
از ابتلا به این ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و 
بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، دو هزار و ۳۱۳ 
بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که 
یک هزار و ۲۲۹ نفر از آنها بستری شدند. با این حساب، 
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۹۳ هزار و ۴۲۵ 

نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۲۷ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جان باختگان این بیماری به ۲۲ هزار و ۶۶۹ نفر رسید.

معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۳۹ 
هزار و ۱۱۱ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۷۳۵ نفر از بیماران مبتلا 

به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
قرار دارند.

لاری افزود: تا کنون سه میلیون و ۴۵۷ هزار و ۷۴۳ 
آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

سخنگوی وزارت بهداشت بیان کرد: بر اساس آخرین 
اطلاعات کرونا در کشور، استان های تهران، مازندران، 
گیلان، قم، اصفهان، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی، 
کرمان، خراسان شمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین 
استان های  همچنین  دارند.  قرار  قرمز  وضعیت  در 
آذربایجان غربی، البرز، فارس، لرستان، هرمزگان، اردبیل، 
خراسان  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه،  بوشهر، 
جنوبی، مرکزی، ایلام، چهارمحال و بختیاری، گلستان 

و خوزستان در وضعیت هشدار قرار دارند.

وضعیت کرونا در استان کرمانشاه

بیان  کرمانشاه  استان  در  کرونا  وضعیت  درباره  وی 
کرد: در استان کرمانشاه از اسفند سال گذشته تا پایان 
اردیبهشت امسال نمودار موارد ابتلا و بستری روزانه در 
استان با یک شیب صعودی ملایم در حال امتداد بود 
که از اوایل خرداد امسال شاهد یک خیز شدید در موارد 
ابتلا و بستری در اغلب شهرستان های این استان بودیم. 

به طوری که در روزهای پایانی خرداد ماه و روزهای 
آغازین تیر ماه امسال تعداد موارد ابتلا و بستری روزانه 
در این استان به بیشترین میزان خود از زمان شیوع 

بیماری رسید.
در  کرمانشاه  استان  مردم  همکاری  با  افزود:  لاری 
رعایت پروتکل های بهداشتی، تلاش های بی وقفه کادر 
بهداشت و درمان این استان و حمایت های اعضای 
ستاد استانی کرونا، از نیمه دوم تیر ماه شاهد روند 
کاهشی قابل توجه در موارد ابتلا و بستری روزانه در 
اغلب شهرستان های این استان هستیم که البته طی 
هفته های گذشته تا حدی از شدت این روند کاهشی 

کاسته شده است.
معاون وزیر بهداشت گفت: در حال حاضر شهرستان 
سنقر در این استان در وضعیت قرمز و شهرستان های 
پاوه و کنگاور در وضعیت هشدار بیماری کرونا قرار 

دارند.

میزان استفاده از ماسک در کرمانشاه

لاری اظهار کرد: میزان استفاده از ماسک توسط مردم 
استان کرمانشاه در مراکز و اماکن عمومی ۶۵ درصد و 
در وسایل نقلیه عمومی ۷۰ درصد گزارش شده است. 
از ماسک توسط کارمندان  استفاده  همچنین میزان 
اداره ها و سازمان های دولتی این استان ۹۵ درصد و 
میزان استفاده توسط متصدیان و شاغلان واحدهای 

صنفی و صنعتی ۷۵ درصد گزارش شده است.
با  امیدواریم  کرد:  بیان  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
رعایت بیشتر پروتکل های بهداشتی و استفاده جدی تر 
و همگانی تر از ماسک توسط مردم استان کرمانشاه، 
بستری  و  ابتلا  موارد  در  کاهشی  روند  تداوم  شاهد 
روزانه و خروج شهرستان های این استان از وضعیت 
قرمز و هشدار بیماری کرونا باشیم. فراموش نکنیم که 
هرگونه عادی انگاری شرایط و سهل انگاری در رعایت 
را جهت خیز مجدد  زمینه ای  بهداشتی،  توصیه های 

بیماری در این استان فراهم می کند.

رعایت پروتکل های بهداشتی در 
وضعیت سفید کرونایی الزامی است

عضو کمیته ملی ستاد مبارزه با کرونا کشور گفت: رعایت 
جمله  از  شرایط  هر  در  کرونایی  بهداشتی  پروتکل های 
وضعیت سفید الزامی است و این دستورالعمل ها حتی با 
ورود واکسن و درمان قطعی بیماری هم تنها راه پیشگیری 
محسوب می شود، همان گونه که در مورد سایر بیماری های 

واگیر مانند آنفلوانزا پیشگیری مقدم بر درمان است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، دکتر مصطفی 
جوانیان روز گذشته با اعلام این مسئله افزود: انتظار می 
پوشیدن  مانند  بهداشتی  مسایل  رعایت  شهروندان  رود 
ماسک، فاصله گذاری اجتماعی و شستن دست ها را در 
هر وضعیت کرونایی حتی وضعیت سفید جدی بگیرند 
چون همواره برای حل هر مشکلی حتی در زمینه های 
غیرپزشکی هم پیشگیری بهتر از راه حل های مداخله ای 

دیگر است.
وی توضیح داد: فصل پاییز را پیش رو داریم که به طور 
معمول با موج شیوع آنفولانزا همراه خواهد بود. در کنار 
آن بازگشایی مدارس و دانشگاه ها صورت گرفته که تعامل 
اجتماعی را به عنوان یکی از بسترهای شیوع بیماری های 
واگیر بیشتر می کند و قطعا تعطیلی بخش های مختلف 
جامعه هم راه حل مناسبی برای پیشگیری از شدت یافتن 
مشکل نیست چون کل زندگی بشر را مختل کرده و در تنگنا 
قرار می دهد و در این شرایط همه باید با رعایت پروتکل 
های بهداشتی تلاش کنیم تا ضریب ابتلا به بیماری به 

ویژه کرونا کاهش یابد.
گفت:  با  بابل  پزشکی  علوم  دانشگاه  بهداشتی  معاون 
واقعیت این است که ما در موقعیت خطر و ابتلا به بیماری 
های واگیر و همزمانی شیوع کرونا با آنفلوانزا قرار گرفته 
ایم. حداقل کاری که می توان در این موقعیت انجام داد 
پوشیدن ماسک برای حضور در بیرون از خانه بخصوص 

هنگام صحبت کردن است.
که  این  بر  علاوه  شهروندان  رود  می  انتظار  افزود:  وی 
را رعایت می کنند، در  بهداشتی  پروتکل های  خودشان 
مکان های سر پوشیده مانند فروشگاه ها و داخل وسایل 
نقلیه عمومی از دیگران هم خواستار رعایت دستورالعمل ها 
شوند و به این موارد به عنوان مصداقی از امر به معروف 

نگاه کنند.
جوانیان با اعلام این که استان مازندران تاکنون ۲ پیک 
شیوع کرونا را پشت سر گذاشته و اکنون در مرحله کاهشی 
پیک دوم قرار دارد، گفت: موج اول از اسفند شروع و در 
اردیبهشت ماه هم به پایان رسید، اما بعد از آن از دوازدهم 
تیر ماه ما موج دوم بیماری را داشتیم که همچنان ادامه 
دارد و شهرستان بابل و استان مازندران در وضعیت قرمز 

قرار دارد.
از شروع موج سوم کرونا که  برای جلوگیری  افزود:  وی 
با آنفلوانزا همزمان می شود، همه ما باید ماسک زدن را 
احترام به طرف مقابل بدانیم و آگاه باشیم که با ماسک 
زدن هم از انتقال بیماری به دیگران و هم به خود جلوگیری 

می کنیم.
 ،۱۹۰ سامانه  گفت:  بابل  پزشکی  علوم  دانشگاه  معاون 
آماده دریافت و رسیدگی فوری به شکایات شهروندان در 
زمینه عدم رعایت اصول بهداشتی در مکان های عمومی 

شهرستان بابل است.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید رضا خانجانی را گرامی می دارد

کرونا در ایران
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غفرانی رفت، مجتبی جانعلی سرپرست مدیرکلی ورزش و جوانان استان البرز شداجتماعی
به  را  البرز  استان  جوانان  و  ورزش  مدیر کلی  سرپرست  سمت  غفرانی  امیر 
جوانان  و  ورزش  مدیر کل  این  از  پیش  جانعلی  مجتبی  داد.  جانعلی  مجتبی 

استان سمنان بود.

کمک به نیازمندان معامله با خدا است پس نتیجه را هم از خدا می گیریم؛

پاداش بی پایان نیکوکاری! 

دنیای هوادار
همت والایی دارد، گاهی خستگی را هم خسته 
می کند تا هیچ کودک یا خانواده ای زانوی غم 
بغل نگیرد، پا به پای بیمار و نیازمند می رود تا 

آرامش و سلامتی به دیگران ببخشد.
با اینکه سالم است اما برای دیگران التماس دارد 
و گریه هایش از حس عمیق دردهای دردمندان 
است و بالا و پائین می زند تا خانواده ای فقیر 
و مریض در شلوغی بیمارستان گم نشوند و راه 

تندرستی را بیابند.
شايد كمتر بتوان چنين همتي را ديد كه يك فرد 
سالها زندگي خود را وقف بيماران و نيازمندان كند، 
سعادت شب و روز پيگيري مشكلات اين و آن در 
اين دوران ماشيني و كم حوصلگي نصيب كمتر 

كسي مي شود.
پای صحبت های مهین باقری معروف به »خانم 
سروش« نمونه ای از ده ها نیکوکار این سرزمین 
نشسته ام؛ سال هاست كه انجمني به نام انجمن 
خيريه حمايت از بيماران تهيدست حضرت قائم 
)عج ( در كرج راه اندازي كرده كه تاكنون ده ها 
خانوار از حمايت هاي اين انجمن بهره مند شده 

اند.
این بانو با تاسیس موسسه خیریه حضرت قائم 
)عج(، خدمات دستگاه های حمایتی در تامین 
نیازهای مددجویان را تکمیل می کند، خواربار و 
آذوقه عید نوروز نیازمندان را تهیه و در اختیارآنان 

قرار می دهد.
این  تحصیلی،  سال  شروع  به  مانده  ماه  یک 
موسسه مملو از دانش آموزانی است که با دریافت 
لباس، کیف و کفش و لوازم التحریر به استقبال 
مدرسه می روند و این ها گوشه هایی از نیکوکاری 
یک بانوی البرزی است که می بایست در وصف 

هریک از اقدامات نیکوکاریش کتاب ها نوشت.
تعداد كساني كه با حمايت انجمن خيريه بانو 
ميهن باقري مجدي )سروش( در سال از خدمات 
مراكز بيمارستاني تهران و البرز استفاده مي كنند، 
فراتر از تصور و حدس و گمان ماست، اين را 

دفاترقطور انجمن به ثبت رسانده اند.
از سالمند 80 ساله تا كودك خردسال سرطاني 
همه نامشان در اين دفاتر به ثبت رسيده و نه 
به  سرزدن  و  دويدن  بلكه  درماني  هاي  هزينه 
بيمارستان هاي البرز و تهران براي علاج بيماران 

كار هميشگي اوست.
شايد به جرات بتوان گفت كه او زندگي و لحظه 
هاي عمرش را براي نيازمندان گذاشته تا به قول 

خودش او راضي )خدا ( شود.

اما اين بخشي از كار اوست، توزيع بسته هاي 
غذايي بين مددجويان انجمن، كميته امداد و 
ديگر انجمن هاي نيكوكاري بخش ديگري از دفتر 

نيكوكاري اين بانوي خير را تشكيل مي دهد.
عشق به معنويت و ارزش هاي ديني و الهي در 
وجودش موج مي زند و دعا و نيايش ورد زبانش 
است و لحظه اي در يك جا آرام و قرار ندارد، اين را 
بسياري از كسانيكه او را مي شناسند، مي گويند.

او اميد دارد بتواند به ياري خداوند لبخند شادي 
بر لبان هزاران نيازمند بنشاند و رضايت حق تعالي 

را جلب نمايد.
دفتر انجمن اين بانوي نيكوكار در بيشتر ساعات 
شبانه روز بر روي بيماران نيازمند و خانواده هاي 
بي سرپرست باز است و با لبخندي از سر تواضع و 

فروتني به خانواده ها خوشامد مي گويد.
تامين جهيزيه زوج هاي جوان، كمك به بيماران 
خاص از جمله كليوي ها و سرطانی ها، تامين 
مايحتاج خانوارهاي بي سرپرست و هزينه هاي 
ديگر از مواردي است كه در دفتر خيريه اين بانوي 

نيكوكار ثبت شده است.

خیر برسانی به تو خیر خواهد رسید

در  را  افراد  برخي  گويد: حتي جهيزيه  مي  وي 
دورترين نقطه كشور تامين كرده ايم و از اينكه 
خود و ديگر بانوان عضو انجمن توانسته ايم به 

مدد محرومان بشتابيم مسروريم.
اين بانوي نيكوكار مي گويد: هرچه ما كار و تلاش 
كنيم نمي توانيم گوشه كوچكي از الطاف خداوند 
بزرگ را جبران نماييم و به همين دليل سال ها 
بايد بدويم، وقت بگذاريم تا شايد لطفي از الطاف 

الهي را پاسخ داده باشيم.
سروش افزود: ثواب کارهای نیکو به طور پیوسته 
به انسان منتقل می شود و جهاد مالی در دین 

اسلام مورد تمجید قرار گرفته و جهاد با مال و 
نفس از بالاترین مرتبه های جهاد هستند.

وی اظهار داشت: کمک به همنوعان معامله با 
خدا است پس نتیجه را هم از خدا می گیریم.

برای  آبرویی  این عرصه  به  این ورود  بر  علاوه 
من در عرصه های اجتماعی به همراه آورد كه 
از داشتن آن بسیار خرسندم و شاکرم به همین 
دلیل است كه هیچگاه از حضور در این عرصه 
پشیمان نیستم و خدا را از این بابت شكر می 

كنم.
باقري مجد در اين مسير نيز از همراهي همسر 
خود قدرداني كرد و گفت: با اينكه بسياري از مواقع 
براي انجام كارهاي درماني و كمك به نيازمندان 
در خانه نتوانسته ام به خانواده ام كمك كنم از 

آنان سپاسگزارم.
وی می گوید: من به همه افراد توصیه می كنن در 
حد توان وارد این مسیر شوند، افرادی هستند كه 
می توانند به تنهایی تعداد زیادی مدرسه احداث 
كنند اما برای ورود به عرصه این مردد هستند در 
حالی كه تاریخ ثابت كرده انسان از اموالش چیزی 
را با خود به جهان دیگر نمی برد پس بهتر آن است 
با كار خیر و كمك به دیگران توشه ای برای آخرت 

خود فراهم كند.
ها  خانم  برخی  شاید  است  معتقد  سروش 
مالی  مسائل  نظر  از  شغل  نداشتن  دلیل  به 
محدودیت هایی داشته باشند اما می توانند از 
برخی خواسته های خود گذشته و دارایی خود را 
در مسیر  کمک به نیازمندان هزینه كنند، ضمن 
باشد همه  مادر خیر  در یك خانه  آنكه وقتی 
اعضای خانواده هم به این امر تشویق می شوند 
آنچنان كه فرزندان ما هر سه علاقه مند به این 
امر هستند و درآمد خود را در راه كمك به دیگران 

صرف می كنند.

»البرز« چه خبر؟دیدگاه

»جعفر داراب خانی« مطرح کرد:

غربالگری کلیه زندانیان البرزی ظرف 
یک ماه آینده

جعفر داراب خانی معاون قضایی رئیس 
کل و سرپرست معاونت نظارت بر زندان 
کل  رئیس  دستور  به  گفت:  البرز  های 
منویات  اجرای  در  و  استان  دادگستری 
با  و  قضائیه  قوه  محترم  ریاست  اخیر 
توجه به طرح تحول قضایی و بخشنامه 
های اخیر معظمً له، با برنامه ریزی های 
در  استان  قضات  تمامی  گرفته  صورت 
یک نوبت کلیة زندانیان را ملاقات و پس 
از استماع مشکلات و تقاضاهای آنان، 

دستورات مقتضی را صادر خواهند کرد.
استان  دادگستری  مدیران  شورای  دبیر 
البرز در گفت و گو با خبرنگاران افزود: 
مجازات  کاهش  قانون  کامل  اجرای 
به  ارفاقی  نهادهای  اعطای  حبس، 
مشمولین  تقاضای  طرح  زندانیان، 
استفاده از عفو، اعطای مرخصی، نظارت 
بر قرارهای تامین، بررسی تقاضای اعسار 
و تقسیط از پرداخت محکوم به زندانیان، 
بررسی  محکومان،  برای  باز  رای  صدور 
وضعیت بهداشتی و معیشتی زندانیان، 
انتقال زندانیان به نزدیک ترین حوزه های 
پیگیری  ها،  آن  سکونت  محل  قضایی 
پرونده های ارسالی به دیوان عالی کشور، 
رسیدگی خارج از نوبت به پرونده های 
زندانی دار در محاکم، جذب کمک های 
ستاد دیه برای آزادی زندانیان مشمول، 
انجمن حمایت  اقدامات  رنگ کردن  پُر 
شهرهای  و  استان  مرکز  در  زندانیان  از 
تابعه، استفاده از ظرفیت خیرین، گروه 
های جهادی و سازمان های مردم نهاد، 
الکترونیک،  دادرسی  تعداد  افزایش 
الکترونیک،  پابند  از  استفاده  افزایش 
آموزش حرفه آموزی به زندانیان، تعیین 
در  طولانی  مدت  که  زندانیانی  تکلیف 
زندان بسر می برند، رسیدگی به وضعیت 
زندانیانی که با اعطای نیابت از سایر حوزه 
ها در زندان بسر می برند، از مهم ترین 
برنامه های عملیاتی دادگستری استان 
دستورالعمل  و  ها  سیاست  اجرای  در 
ساماندهی زندانیان و کاهش جمعیت 

کیفری زندان ها است.
جرم  وقوع  از  پیشگیری  شورای  دبیر 
با  منعقده  نامه های  تفاهم  به  استان 
کلیه شهرداری های استان اشاره و افزود: 
کمیته  مانند  ها  دستگاه  از  برخی  با  
امداد، جمعیت هلال احمر، فنی و حرفه 
ای، اداره کل کار، رفاه و امور اجتماعی، 
برای  پاسداران  سپاه  فرهنگی،  میراث 
در  زندانیان  های  خانواده  از  حمایت 
و  حبس  مجازات  اثربخشی  راستای 
زندانیان  های  خانواده  توانمندسازی 
برنامه های عملیاتی متعدد و متنوعی 
طراحی و تدوین شده است. استفاده از 
ظرفیت سایر دستگاه ها و بهره گیری از 
مشارکت گروه های مردمی برای تحقق 
در  ابلاغی  راهبردهای  و  ها  سیاست 
حوزه ساماندهی زندان ها در دستور کار 

دادگستری کل استان قرار دارد.
دبیر هیات حفظ حقوق شهروندی استان،  
به تاکیدات رئیس کل دادگستری مبنی 
بر آسیب شناسی و ارائه راهکارهای عملی 
زندانیان  های  ظرفیت  از  استفاده  برای 
در  گفت:  و  اشاره  فن  و  حرفه  صاحب 
توانایی  از  داریم  بنا  استان  های  زندان 
نهایت  تولید  و  کار  رونق  برای  زندانیان 
های  دستورالعمل  براساس  را  استفاده 
موجود با همکاری برخی از نهادها مانند 
جلسات  برگزاری  و  داشته  تعاون  بنیاد 
متعدد شورای قضایی، شورای معاونین، 
شورای مدیران، شورای پیشگیری از وقوع 
جرم برای چاره جویی و آسیب شناسی 
در راستای رفع مشکلات موجود و اصلاح 
استفاده  با  موجود  های  روش  بهبود  و 
از ظرفیت های ملی و محلی از اولویت 
های کاری معاونت نظارت بر زندان های 

استان می باشد.
داراب خانی در پایان از کلیه ی خیرین 
و گروه های مردمی خواست تا همکاری 
و هم افزایی لازم را برای تحقق برنامه 
های عملیاتی، با مجموعه قضایی استان 

بعمل آورند.
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شهری 48 سال پیش در چنین روزی، امام خمینی)ره( در پیامی با برشمردن جنایت های رژیم پهلوی، همگان 
را به صبر و استقامت و طلاب و روحانیان را به هدایت و روشنگری مردم فراخواندند و از جوانان 
خواستند در سربازخانه ها با فراگیری فنون نظامی، آمادگی لازم را برای برچیدن بساط ظلم کسب کنند.

در چنین روزی!

»رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور« خبر داد:

اختصاص ۸۵۰۰ میلیارد 
تومان برای توسعه مترو

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه و بودجه از 
اختصاص ۸۵۰۰ میلیارد تومان کمک به شهرداری ها برای 

توسعه مترو در سال ۹۹ خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمد باقر نوبخت در مراسم 
آغاز عملیات اجرایی احداث خط ۱۰ و توسعه شمالی خط 
۷ مترو تهران گفت: تکمیل آنچه برای توسعه خط ۷ و 
آغاز خط ۱۰ با طول ۴۳ کیلومتر انجام شده می ارزد که 
مسئولان دولت برای تشکر از اینکه به مردم خوب تهران 
چنین خدمتی توسط مدیریت شهری ارائه می شود در این 
مراسم حضور پیدا می کردند اما حضور امروز من از سوی 

دولت عامل مشارکت در توسعه قطار شهری تهران است.
وی افزود: دولت موظف است برای رفاه حال شهروندان در 
خطوط مترو مشارکت داشته باشد. سال گذشته درخواستی 
وجود داشت تا ۱۴۰۰ الی ۱۵۰۰ میلیارد تومان از سوی دولت 
به صورت اوراق مشارکت ارائه شود. خوشحالم اعلام کنم با 
همه مشکلات مالی کشور دولت به تعهد خود عمل کرد و 
در تبصره ۱۸ نیز سهم خود را پرداخت کرد و باز هم آمادگی 

داریم در این حوزه کمک حال مدیریت شهری باشیم.
وی ادامه داد: نماد سازندگی کشور هر چند که حضرت آیت 
الله رفسنجانی بود و ایشان از جمع ما رفتند اما نگاه بلند 
ایشان به توسعه کشور همچنان وجود دارد و خوشحالیم 
ریاست شورا همان راه را دنبال می کند. ما نیز این مسیر 

را دنبال می کنیم.
اتصال هشتگرد به شبکه مترو در آینده

نوبخت تاکید کرد: ما در شهرهای دیگر همچون تبریز، 
... نیز همین مشارکت  البرز و  مشهد، شیراز، اصفهان، 
را ادامه داده ایم و تا آخرین ریال تعهد خود را پرداخت 
برای  تومان  میلیارد   ۸۵۰۰  ،۹۹ سال  در  کرد.  خواهیم 
همکاری با شهرداری ها در امر مترو اختصاص داده شده 
است. اینکه تهران چه سهمی دارد، قطعا متناسب با برنامه 

ای که ارائه می کند خواهد بود.
رئیس سازمان برنامه و بودجه در بخش دیگری از صحبت 
های خود با اشاره به اینکه دولت روحانی به نام دولت ریل 
نامیده شده، گفت: این صفتی است که برای فعالیت های 
دولت اعلام شده، ۱۰ هزار و چند صد کیلومتر راه آهن در 
کشور تکمیل شده و دولت مرکز استان همدان را به شبکه 
سراسری وصل کرد. مرکز استان کرمانشاه، آذربایجان غربی 
و گیلان نیز به شبکه سراسری متصل شدند. اینها همه 
گوشه هایی از فعالیت دولت ریلی است و حداقل ۱۹۰۰ 
کیلومتر نزدیک به ۲۰ درصد نیز امسال در حوزه ریلی تحویل 
داده خواهد شد که سزاوار ملت بزرگ و شریف ایران است.

آمادگی داریم  وی تاکید کرد: در راستای جهش تولید 
از همه ظرفیت های دولت در جهت تامین واگن برای 

خطوط ریلی کشور بهره بگیریم.
شهردار تهران نیز در ادامه با اشاره به اتصال هشتگرد به 
شبکه مترو و همچنین اتصال متروی پروند و پردیس 
در آینده گفت: در حال حاضر ۲۴۰ کیلومتر خط قابل بهره 
برداری و درون شهر ایجاد شده و همین میزان نیز در 
دستور کار است که ۴۰ کیلومتر آن همین خط ۱۰ مترو 

است.
با ۳۵  کیلومتر  این خط ۴۳  داد:  ادامه  پیروز حناچی 
این دوره  برنامه ریزی آن در  ایستگاه دارد و طراحی و 
پیگیری شده، این خط بخشی از سیاه چاله های تهران 
را هدف قرار داده است و بخشی از آن به خاک سفید 
متصل می شود و به این ترتیب شبکه حمل و نقل ریلی 
به آن محدوده می رسد. هر چند که نمایشگاه های سنگین 
از تهران خارج می شود و به شهر آفتاب می رود، اما 
نمایشگاه های تخصصی در محل دائمی نمایشگاه های 
تهران برگزار می شود. لذا این محدوده نیازمند بکارگیری 

حمل و نقل ریلی است.

شهریگزارش

کرج  نیازمند 5 ایستگاه آتش نشانی دیگر

توضیحات شهرداری تهران در مورد قطع درختان محدوده پارک ملت

ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان  رئیس  گفته  به 
شهرداری کرج، در شرایط تحریم و بالا رفتن روز به روز قیمت 
ارز واردات تجهیزات و ادوات مورد نیاز این سازمان کار ساده 

ای نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، عباس وحیدی با اشاره به تعداد 
ایستگاه های آتش نشانی مرکز استان گفت: ۳۱ ایستگاه 
آتش نشانی در کرج فعال است و تا پایان سال در نظر داریم 

زیرساخت های این ایستگاه را ارتقا دهیم.
تعداد  اگر  کرج،  آمارجمعیتی  به  توجه  با  داد:  ادامه  وی 
به  برسد،  مورد   ۳۶ به  کرج  نشانی  آتش  ایستگاه های 

استانداردهای کشوری در این حوزه نزدیک شده ایم.
وی با اشاره به تعداد نیروهای فعال در ایستگاه های آتش 
نیروی عملیاتی  داد: در حاضر حاضر ۵۰۰  نشانی توضیح 
به  بخواهیم  اگر  و  هستند  کار  به  مشغول  سازمان  در 
نیروهای  تعداد  خصوص  در  شده  تعیین  استانداردهای 
عملیاتی دست یابیم باید ۲۵۰ نیروی جدید به بدنه سازمان 

اضافه شود.
وحیدی با اشاره به تلاش برای  افزایش تجهیزات و ادوات 
آتش نشانی تاکید کرد: با توجه به اینکه بیشتر تجهیزات 
و ادوات آتش نشانی وارداتی است، در شرایط تحریم و با 
نوسان امروزی ارز خریداری آن ها کار ساده ای نیست. به 
عنوان مثال در حال حاضر خرید هر نردبان ۳۲ متری حدود 

۱۰ میلیارد تومان تومان هزینه دارد.
محدود  اعتبارات  به  توجه  با  کرد:  اضافه  مسئول  این 
شهرداری، امکان تامین تمام ادوات مورد نیاز و به روز وجود 

ندارد ولی در تلاشیم به فراخور توان مالی لااقل نیازها در 
زمینه دستکش و شلنگ و... را مرتفع کنیم.

سرپرست سازمان توضیح داد: در تلاشیم تا پایان سال دو 
نردبان ۳۲ متری به تجهیزات موجود اضافه کنیم.

مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز شهرداری تهران 
در مورد قطع درختان خیابان ولیعصر در محدوده پارک ملت 

توضیحاتی ارائه کرد.
درباره  مختاری،  علی محمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جزئیات خبر قطع درختان در پارک ملت گفت: قطعا خیابان 
ولی عصر از زیباترین و قدیمی ترین خیابان های تهران است 
که  است  چناری  درختان  قطعا  هم  زیبایی  این  دلیل  که 
در دو طرف آن کاشته شده است به طوریکه این خیابان 
توریستی به دلیل همین درختان به عنوان میراث طبیعی به 
ثبت رسیده است از همین رو حفاظت از درختان این خیابان 

همواره از اولویت های شهرداری بوده است.
وی افزود: تصاویری هم که از درختان در خیابان ولی عصر، 
در محدوده پارک ملت منتشر شده است، درختانی بودند که 
خشک شده بودند و امکان سقوط و آسیب به شهروندان 
وجود داشت. با این حال این درختان قطع نشدند بلکه با 
مجوز از کمیسیون ماده هفت در منطقه ۳ سربرداری شده که 
باید چهار تا پنج ماه صبر کرد تا مشخص شود آیا این درختان 

دوباره سبز می شوند یا خیر.
مدیرعامل سازمان بوستان ها و فضای سبز شهرداری تهران 
بیان کرد: با نظر کارشناسان و استادان دانشگاه مشخص شد 
عواملی مانند تغییر اقلیم، افزایش دما، آلودگی هوا و وجود 

ریزگردها که منافذ برگ ها را مسدود کرده و مانع تغدیه گیاه 
می شود و همچنین فاصله نامناسب کاشت سبب شده تا 
صدماتی به این درختان وارد شود و تعدادی از این درختان 
به دلایل گفته شده و همچنین آفات گیاهی دچار آسیب های 

شوند.
مختاری بیان کرد: این درختان خشک ممکن است به دلیل 
سقوط ناگهانی صدمات مالی و جانی را به شهروندان وارد 
کند که در صورت بروز چنین شرایطی در گام نخست دلایل 
خشکی درخت مورد بررسی قرار می گیرد و در گام بعد در 
صورت خشک بودن درختان اگر کوتاهی صورت گرفته باشد 
با پیمانکاران برخورد قانونی انجام شده و اگر هم بر اثر بروز 
آفات خشک شده باشند به جای آن درخت در همان نقطه از 

همان نوع درخت کاشته می شود.
بنا براعلام سایت شهر، وی گفت: درختان خشک با مجوز 
کمیسیون ماده هفت در مناطق حذف می شوند جایگزین هم 
در همان محل کاشته می شود. در سه سال گذشته در خیابان 
ولی عصر بیش از سه هزار و ۳۰۰ اصله درخت با محیط بن 
بالای ۵۰ و قدمت ۱۰ تا ۱۵ سال کاشته شده و امسال هم ۵۰۰ 
اصله درخت چنار حدفاصل منیریه تا راه آهن کاشته می شود. 
پایش انجام شده روی درختان کاشته شده هم نشان می دهد 

وضعیت این درختان تازه خوب است و رشد مناسبی دارد.
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اقتصادی
سرای نوآوری صنایع دریایی و فراساحل در بندرعباس راه اندازی می شود

»محمدمهدی طهرانچی« -رئیس دانشگاه آزاد اسلامی- از ایجاد سرای نوآوری صنایع دریایی و فراساحل با 
محوریت دانشگاه آزاد اسلامی واحد بندرعباس داد و گفت:  با وجود برخورداری کشورمان از نعمت دریا و 

ساحل، علم و فناوری دریا در کشور مغفول مانده است.

»معاون وزارت صنعت« خبر داد:
افزایش 15 درصدی تولید خودرو 

در کشور 
معاون وزارت صنعت، معدن و تجارت و مدیرعامل سازمان 
صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران گفت: خودروی 
تولیدی در کشور طی سالجاری ۱۵ درصد رشد داشته است ، اما 
با توجه به تقاضای غیرمعمول خودرو در کشور این افزایش تولید 

تاثیری بر کاهش قیمت ها نداشته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، محسن صالحی نیا روز گذشته در 
نشست ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان چهارمحال و 
بختیاری افزود: هرچقدر خودرو در کشور تولید شود باز هم 
جوابگوی حجم تقاضای موجود نیست و بازار خودرو همچنان 

متلاطم است.
وی تصریح کرد: افزایش ۱۵ درصدی تولید خودرو در ماه های 
اخیر اگرچه اقدام موثری برای مدیریت بازار خودرو به شمار 
می رود اما به سبب شکاف تولید خودرو در سال های گذشته 
و تقاضای خارج از عرف همچنان شاهد افزایش قیمت این 
محصول در کشور هستیم با این وجود تمام تلاش ما بر این 
است تا شکاف قیمتی بین  قیمت کارخانه و بازار را کاهش 

دهیم.
صالحی نیا در ادامه از افزایش تولید ۳۶ قلم کالای دیگر در کشور 
خبر داد و گفت: از مجموع ۴۴ کالای تولیدی مهم کشور در 
کنار افزایش تولید خودرو، ۳۶ قلم کالای دیگر از جمله فولاد، 
کانی های غیرفلزی، کاشی، سرامیک، سیمان، لوازم خانگی و 

پتروشیمی افزایش تولید داشته ایم.
و  وزیر صمت و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک  معاون 
شهرک های صنعتی ایران در ادامه به برخی مشکلات واحدهای 
تولیدی اشاره کرد و افزود: تامین مواد اولیه و مشکلات ارزی از 
مهمترین این مشکلات است که تلاش شده با راهکارهایی این 

مشکلات را مدیریت کرد.
صالحی نیا ادامه داد: امسال به سبب محدودیت های ارزی 
حاصل از صادرات نفت، فشار بر سامانه نیما زیاد شده است 
از همین رو تلاش شده از ظرفیت تهاتر کالا این موضوع را تا 

حدی برطرف کنیم.
وی تهاتر ارزی را با اولویت تامین کالاهای اساسی و تامین مواد 
اولیه صنایع پایه دانست و گفت: انواع ورق های فلزی، مواد 

اولیه پتروشیمی، مس و آلومینیوم از جمله این کالاها است.
صالحی نیا قول مساعد داد تا مشکلات واحدهای تولیدی 
چهارمحال و بختیاری نیز با استفاده از مکانیسم های موجود 

برطرف شود.
وی ابراز امیدواری کرد که مشکلات ارزی و تامین مواد اولیه 

صنایع بزرگ کشور تا پایان سال برطرف شود.
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران 
در ادامه از افزایش ۲ برابری کمک های بلاعوض برای اجرای 
مشوق های جذب سرمایه گذار برای استان چهارمحال و بختیاری 
خبر داد و  گفت: تلاش می شود از ظرفیت های موجود برای 
جذب بیش از پیش سرمایه گذاران به این استان و سایر مناطق 

کمتر توسعه یافته کشور بهره گیری شود.
در این نشست نمایندگانی از برخی واحدهای صنعتی و تولیدی 

این استان به بیان مشکلات و چالش های خود پرداختند.
افتتاح ۱۲ واحد صنعتی و آغاز عملیات اجرایی سه طرح 
زیرساختی در شهرک های صنعتی چهارمحال و بختیاری از جمله 
برنامه های سفر معاون وزیر صمت و مدیرعامل سازمان صنایع 

کوچک و شهرک های صنعتی ایران به این استان است.

»رئیس کل بانک مرکزی«:
بانک مرکزی تمام تلاش خود را برای 

تعادل بازار پول و ارز بکار می گیرد
»عبدالناصر همتی« -رئیس کل بانک مرکزی- در یادداشتی 
در اینستاگرام با بیان اینکه ارز به عنوان یک متغیر کلان 
اقتصادی، بی تاثیراز سایر بازارها نمی باشد و اثرات سرریزی 
در بین بازارها یک اصل اقتصادی است، گفت: بانک مرکزی 
با حضور پرقدرت در بازار پول و ارز، تمام تلاش خود را برای 

تعادل بازار بکار خواهد بست.
رئیس کل بانک مرکزی سه شنبه شب در این یادداشت خود 
با عنوان »چند نکته درخصوص بازار ارز و پول« افزود: در 
چند روز اخیر در سایه التهابات ایجاد شده در برخی بازارها، 
شاهد نوسان ارز در بازار بودیم. امروز فاصله نرخ صرافی ها و 
بازار غیر رسمی موجب آربیتراژ در این بازار و طبعا فعالیت 

گسترده سفته بازان شد.
او ادامه داد: در دو سال گذشته سیاست بانک مرکزی حضور 
در حاشیه بازار برای جلوگیری از سفته بازی بوده است، این 
امر موجب کاهش نوسانات و ثبات بازار و تعدیل تدریجی 
نرخ ارز بوده است، این سیاست را از فردا نیز با قدرت ادامه 

خواهیم داد.
همتی گفت: بازار اصلی ارز، همانا بازار مبادلات ارزی در 
سامانه نیما است. خوشبختانه بعد از وقفه ابتدای سال به 
خاطر آثار شیوع کرونا، این روزها شاهد افزایش مبادلات در 
این بازار هستیم و در چند روز گذشته بطور میانگین، روزانه 

در حدود ۱۰۰ میلیون دلار مبادله شده است.
وی تاکید کرد: ارز بعنوان یک متغیر کلان اقتصادی، بی 
تاثیراز سایر بازارها نمی باشد و اثرات سرریزی در بین بازارها 
یک اصل اقتصادی است. بانک مرکزی با حضور پرقدرت 
در بازار پول و ارز، تمام تلاش خود را برای تعادل بازار بکار 

خواهد بست.
بانک  اینکه  با  همزمان،  افزود:  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
مرکزی در کنار دولت محترم آمادگی کمک به هرگونه برنامه 
اقتصادی است که در جهت ساماندهی به بازارها و رونق 
اقتصاد باشد، ولی مراقبت خواهد کرد که هیچکدام از برنامه 
ها، به ترازنامه بانک مرکزی آسیبی وارد نکرده و پایه پولی را 
تحت تاثیر قرار ندهد تا بانک مرکزی با قدرت بتواند در مسیر 

تورم هدف گذاری شده حرکت کند.

فروش ارز سهمیه ای در صرافی ها 
متوقف شد

صف های طولانی و البته جنجال برانگیز خرید ارز سهمیه ای 
همراه  به  را  مرکزی  بانک  واکنش  بانکی،  صرافی های  از 
داشت و موجب توقف فروش ۲۲۰۰ دلار ارز سهمیه ای به 

هر فرد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، بانک مرکزی با افزایش قیمت 
دلار در بازار، از ظهر روز سه شنبه به صرافی های بانکی دستور 
داد که دیگر مانند قبل نسبت به فروش ۲۲۰۰ دلار به هر 

فرد اقدام نکنند.
در توضیحات ابلاغی به صرافی های بانکی آمده است که »به 
استناد تصمیمات متخذه از سوی بانک مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران، فروش اسکناس از محل سایر کد )۲۴( تا 
ترتیب  بدین  و  از سیستم سنا  حذف شد  ثانوی  اطلاع 
فروش ۲۰۰۰ یورو و یا معادل آن به سایر اسعار به هر دارنده 

کارت ملی در سال منتفی شده است«.
دلالان و سفته بازان در روزهای اخیر تلاش کرده اند با ایجاد 
صف های خرید کاذب، قیمت  ارز را همچنان بالا نگاه دارند، 
اما با توجه به عرضه سنگین ارز توسط بازارساز و تامین 
نیاز واقعی بازار، بسیاری از دلالان در اینکه تا چه میزان 
می توانند به افزایش قیمت ارز و فروش در قیمت های بالاتر 

امیدوار باشند، دچار نگرانی و تردید شده اند.

ساختن زامبی به جای قهرمان!
دیجیتال صرف مسائل  استراتژی  از  زیادی  قسمت 
بازاریابی  و  می شود،  بازاریابی  دپارتمان  به  مربوط 
مدرن هم زامبی تولید می کند. صادق باشیم، اکثر 
مواقع بازاریابی تمرینی طاقت فرسا در شستشوی مغز 

مشتریان است؛ یا لااقل تلاشی کم رمق در این جهت!
مثلا: این خمیر دندان را می بینید؟ اگر از آن استفاده کنید 

سوپرمدل ها به پایتان می افتند! یا تبلیغاتی امثال آن!
بسیار  اینجاست:  بازاریابی  زامبی های  ایحاد  مشکل 
خوب! مشتریان بعد از دیدن تبلیغ خمیردندان جادویی 
به مراکز فروش شما حمله کردند. اما بعد، وقتی از آن 
محصول استفاده کردند، احتمالاً مثل زامبی ها همه ی 
سعی و تلاششان را می کنند تا سر و کله ی شما را 
بخورند! در واقع زمانی که کل فعالیت شما جلب توجه 
آن  احترام  و  اعتماد  جلب  برای  تلاش  بدون  مردم 
هاست، به یک چشم بر هم زدن، همان جمعیتی که 
جذب کرده بودید بر علیه شما می شوند. پست محبوب 
و پرطرفدار امروز می تواند ذخیره ی خنده  برای فردای 
شما باشد. نه ببخشید! منظورم تنها یک صدم ثانیه 
بَعد شما بود! )مطالب سطحی اثری زودگذر دارند و 

ذخیره ای برای شما ایجاد نمی کنند(
وقتی یک شرکت در پی پاسخی برای پرسش:»چقدر 
است،  باشیم؟«  وفادار  مشتریانمان  به  می توانیم 
را  مشتریان  بازاریاب ها  که  نیست  این  منظورشان 
شستشوی مغزی بدهند، و در عین حال هدفشان هم 
تبدیل مشتریان به لشگر زامبی ها نیست. در عوض، 
هدف آن ها تبدیل مشتریان به قهرمانانی با توانایی های 
ماورایی است. به مشتریان دیدی عمیق بدهید؛ به آن 
ها اجازه دهید دورتر و سریعتر از قبل ببینند. به آن ها 
قدرت تله پاتی بدهید: به آن ها کمک کنید دنیا را بهتر 

از قبل بفهمند.

به جای برقراری ارتباط، آلوده ساختن محیط

هدف اصلی و گران بهای بازاریابی دیجیتال، پخش شدن 
شهرت نام تجاری و گسترده شدن آوازه ی کسب و کار 
است. اما برای استراتژی دیجیتال یک کسب و کار، 
هدف اساسی ایجاد ارتباط با مشتریان است. اولی 
)شهرت( سطحی و زودگذر است و دیگری )داشتن 

ارتباط( عمیق و پایدار.
»ارتباط«، چیزی بیش از زل زدن مشتریان به کالای 
شما، درست زمانی که تبدیل به روند یا مد بازار شده اید 
است. ارتباط یعنی از تنگناهای بازاریابی فراتر رفتن و 
ساختن روابطی که به معنای واقعی زنده و در حال 
نفس کشیدن هستند. این کار مستلزم این است که 
پرسنل شرکت را به قدری توانمند و ماهر بکنید که 
بتوانند در قالب مشاور و یا مربی به مشتریان خدمت 
بکنند. ارتباط با مشتری چاپ لوگوی کسب و کار در 
کنار طرح هایی از شرکت بر روی بیلبوردهای دیجیتال 

نیست!

کمپانی Mr Porter را در نظر بگیرید. در این وبسایت، 
افرادی که تخصصی در مد و این جور مسائل ندارند هر 
زمان می توانند از طریق اینترنت از متخصصان مد کمک 
بگیرند. یا اگر حوصله ی خرید قهوه ندارید، یاد بگیرید 
که چگونه یک فنجان قهوه ی عالی برای خود درست 
کنید. اندازه گیری های عجیب و دقیق و ریزه کاری های 
باکلاس این شرکت، مثل شخصی کردن مارک ها در 
یا  و  می شود،  ارسال  مشتریان  برای  که  بسته هایی 
تحویل سریع در همان روز سفارش در برخی شهرها، 
سر و صدای زیادی برای این کمپانی به پا کرده است. 
ممکن است این مسائل برای عده ای به نظر نیاید اما 
همین موضوعات کوچک الهام بخش برای لحظه ای 
 Mr دنیای شما را ناگهان وسیع می کنند. برخی رقبای
Porter سعی می کنند اینترنت را هم چون یک بیماری 
ویروسی با عکس های فریبنده که با افراد مشهور مزین 
شده اند آلوده کند- اما  Mr Porter به شدن از این کارها 
پرهیز می کند. اما آن دسته از رقبا مشغول یک بازی 
محکوم به باخت هستند؛ تلاشی سخت تر و سخت تر 
برای به دست آوردن توجه نامطمئن بیشتر و بیشتر 
مشتریانی که البته دوامی کوتاه تر خواهدداشت. چیزی 
مطمئن  و  ماندگار  اعتمادی  نمی آورند  به دست  که 
است. این موارد باید با شایستگی به دست آورده شوند؛ 

با برقراری »رابطه« با تک تک مخاطبان و مشتریان.

به جای ارتقای مشتری، با او تماس گرفتن

ابزار دیجیتال برای شرکت ها، توانایی برقرای تماس 
و ارتباط با تعداد زیادی از مشتریان با سرعتی بالا را 
فراهم کرده اند؛ آن هم با کمترین هزینه! اما امروز دیگر 
تماس گرفتن خالی کافی نیست. اینترنت مملو از سر و 
صدا و همهمه ای است که بعضاً حاکی از چیز خاصی 
هم نیست. اینترنت پر از کاربران بیکار و آدم هایی است 
که آگاهانه یا ناآگاهانه نفرت پراکنی می کنند. آن ها 
هم در حال برقراری تماس هستند دیگر، نه؟ پس 
دیگر چالش اصلی، صِرف برقراری تماس نیست، بلکه 
ترفیع تماس به یک رابطه پایدار است. بگذارید اینگونه 

توضیح بدهیم:
شما می توانید از آخرین و بهترین شبکه ی اجتماعی 
به عنوان ابزاری برای هم خوان کردن  وعده های بی معنی 
کسب و کار خود که برای هیچکس اهمیتی ندارد 
استفاده کنید، و یا می توانید از آن برای ساختن کلوپ 
کتاب، گروه های ورزشی، حمایتی، مرکز مشاوره و موارد 
مفید دیگر استفاده کنید. تفاوت را می بینید؟ هدف 
یکی کمیت است و دیگری، از لحاظ کیفیتِ ایجاد 

ارزش حائز اهمیت است.
به جای برقراری تماس، به ارائه ی چیزی که برای مردم 
بیش از همه مهم است تمرکز کنید. چیزی که در هر 
گوشه کناری به آن ها دائماً احساس فریب خوردگی، 
عذاب و خفگی می دهد. زندگی آن ها را بهتر کنید. 
برای افزایش کیفیت زندگی مشتریان، به آن ها خدمات 
ماندگار ارائه دهید. با سیاست چماق و هویج آن ها را 
به »وفاداری« وادار نکنید. به مشتریان وفادار باشید. 
را به آن ها  توجه آن ها را جلب نکنید، توجه خود 
معطوف کنید. با هر تعامل کوچک به مشتریان کمک 
کنید زندگی پرمعناتر، شادتر و هدفمندتر داشته باشند. 
در نهایت، مشتریان تنها کسانی هستند که می توانند 
به کسب و کار شما کمک کنند چیزی بهتر، واقعی تر و 

عظیم تر از یک استراتژی بیابید: هدف!

کسب و کار

اشتباهات مرگبار در استراتژی دیجیتال )پایانی(
صنعت بانک | بیمه | ارز

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی
»مهسا میرزاطبیبی« رکورد پرش با نیزه کشور را شکست

روز پایانی از نخستین مرحله بیست و چهارمین دوره رقابت های دو و میدانی قهرمانی باشگاه های 
کشور در بخش زنان امروز)سه شنبه( در ۱۱ ماده در مجموعه آفتاب انقلاب برگزار شد که مهسا 
میرزا طبیبی از تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد در ماده پرش بانیزه با ثبت رکورد ۳.۹۱ متر رکورد 

ملی رده سنی بزرگسالان را شکست. رکورد پشینین این ماده با ۳.۹۰ متر متعلق به خودش بود.

»آزاده معینی«:

تیم ملی زنان میدان دیده نیست

کارشناس بسکتبال گفت: تیم ملی بسکتبال 
زنان همواره پشت درهای بسته بوده و هیچ 
میدانی ندیده و برای بازیکنان سخت است تا 

وارد بازی های رسمی شوند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »آزاده معینی« روز 
با  داشت:  اظهار  مسئله  این  اعلام  با  گذشته 
توجه به بحران کرونا شرایط در همه جای دنیا 
ملی  تیم  هر چند  است.  پیش بینی  غیرقابل 
خیلی از کشورها تعطیل نیست و الان هم یک 
سری از مسابقات به صورت آنلاین و مجازی 
برگزار می شود اما تا بازیکنان تمرینات حضوری 
را در اردو انجام ندهند به آن سطح از آمادگی 

نمی رسند.
وی افزود: اکنون مدارس با وجود آنکه غیر قابل 
کنترل هستند، باز شده اند و ورزش هم بخشی 
از کارهای روزمره است و با این شرایط خیلی 
از بازیکنان بی انگیزه شده اند. اگر لیگ برتر هم 
تعطیل شود و بازیکنان تمرینات را انجام ندهند، 
به  نسبت  زیرا همواره  خیلی ضربه می خورند 
مردان کمرنگ تر دیده شده اند و بیشترین ضربه 

به ملی پوشان وارد می شود.
کارشناس بسکتبال عنوان کرد: فدراسیون باید 
نظر  در  ملی پوشان  برای  را  مشخصی  بودجه 
بگیرد. اگر اردوها طولانی شود، بهتر است تا هر ۲ 
ماه اردوها را برگزار کنند و از آنان تست بگیرند و 
بازیکنان را به مدت یک هفته در اردو نگاه دارند 

و به نظرم مشکلی برای آنان به وجود نمی آید.
وی در پاسخ به این پرسش که با وجود بحران 
کرونا و در صورت برگزاری مسابقات گزینشی 
سهمیه  کسب  به  موفق  ملی پوشان   ۲۰۲۱
المپیک می شوند یا خیر، گفت: در بخش زنان 
بعید بدانم موفق به کسب سهمیه شویم و این 
خیلی بَد است که اینگونه نظر بدهم. هنوز تیم 
ملی بسکتبال زنان جای کار دارد. گرچه اردوها 
به روزتر شده اما تیم ملی دیدارهای تدارکاتی 

مناسبی ندارد.
معینی یادآور شد: تیم ملی بسکتبال مردان در 
این  و  تورنمنت های مختلفی شرکت می کند 
موضوع تنها مختص تیم ملی بزرگسالان نیست 
چرا که شرایط حضور در رقابت های بین المللی 
نیز  رده های تیم های ملی مردان  شامل سایر 
اتفاق  این  تاکنون  زنان  بخش  در  اما  است. 
نیفتاده و دختران مجبور هستند تا تمرین کنند 
و مستقیم وارد بازی های رسمی شوند. بسکتبال 
هیچ  و  بود  بسته  درهای  پشت  همواره  زنان 
میدانی ندیده است و برای آنان سخت است تا 

وارد بازی رسمی شوند.
وی ادامه داد: سرمربی خارجی می تواند خیلی 
به تیم ملی کمک کند و اگر هم شرایط آن 
هم مهیا نیست، بهتر است از دانش مشاوران 
فنی مرد در این زمینه استفاده کنیم. زیرا زنان 
ما با پوشش اسلامی تمرین می کنند و مشکلی 
ندارند. متاسفانه مربیان و مدرسان بسکتبال در 
فضای بسته ای رشد کرده اند و اگر بتوانیم سطح 
زنان را به مردان نزدیک کنیم، پیشرفت خیلی 

بزرگی خواهیم داشت.
این کارشناس بسکتبال همچنین در خصوص 
شیوه برگزاری لیگ برتر تصریح کرد: با توجه 
به شیوع کرونا، بهتر است تا مسابقات لیگ به 
صورت متمرکز برگزار شود. می توان بازی ها را 
به صورت رفت و برگشت برگزار کرد اما سلامت 
بازیکنان در اولویت است. علاوه بر آن کار برای 
تیم های ضعیف تر سخت می شود زیرا ورودی 
لیگ بیشتر شده و باید هزینه های تست کرونا 
را هم بپردازند.  اگر حامی مالی ضعیف باشد 
هزینه رفت و آمد هم برای آنان دشوار می شود و 
با این شرایط برگزاری مسابقات به صورت رفت و 
برگشت غیر حرفه ای است و بهتر است تا متمرکز 

لیگ برگزار شود.
وی در پاسخ به این پرسش که اگر فدراسیون 
قانونی برای جذب تعداد خاصی از ملی پوشان 
می گذاشت بهتر بود یا خیر، گفت: در این زمینه 
در بخش زنان نمی توانیم خیلی مانور دهیم 
اما در بخش مردان  نداریم  چون حامی مالی 
اگر هفت حامی مالی وجود دارد همه آنان قوی 
هستند و می توانند تعداد معینی از ملی پوشان 
را جذب کنند. در صورت وجود چنین قانونی در 
حق بازیکنان اجحاف می شود و باقی ملی پوشان 
باید کجا بروند. بسکتبال آینده شغلی آنان است 
و امسال هم ملی پوشان در تمامی تیم ها پخش 
شده اند و اطمینان دارم لیگ جذابی خواهیم 

داشت.
سرمربی تیم ملی بسکتبال با ویلچر زنان در 
بخش دیگری عنوان کرد: ملی پوشان به صورت 
تمرین  فیلم های  و  می کنند  تمرین  مجازی 
را برایم می فرستند. در جلسه ای از فدراسیون 
درخواست کردیم تا بودجه ای به ما بدهند تا 
این بازیکنان را وارد اردوی سه روزه یا مسابقات 
قهرمانی کشور کنیم. آنان بیشتر نیاز به انگیز 
دارند چون شرایط تمرین کردن برای بازیکنان 
سخت است و در هزینه رفت و آمد هم مشکل 

دارند.

کشتیتوپ و تور

توپ و تور

»مربی اسبق تیم ملی کشتی فرنگی«:

استعفای بنا تاکتیکی است

۵ گزینه هدایت تیم ملی والیبال انتخاب شدند اما معرفی نشدند!

مربی تیم ملی کشتی فرنگی در بازی های المپیک ۲۰۱۲ لندن گفت: 
استعفا بنا به طور حتم تاکتیکی است و امیدوارم هر چه سریعتر 
اختلافات بین او و فدراسیون برطرف تا به عنوان یکی از موفق ترین 

مربیان به کارش در تیم ملی ادامه دهد.
به گزارش »دنیای هوادرا« به نقل از ایرنا، »جمشید خیرآبادی« روز 
گذشته در خصوص استعفای »محمد بنا« اظهار داشت: در جریان 
دقیق دلیل استعفا وی نیستم اما متوجه شدم که در جلسه ای که 
روز شنبه در فدراسیون برگزار شد، بنا تقاضای اردوی یک هفته ای را 
کرده بود که با صلاحدید »حمید سوریان« با ۴ روز و آن هم با نفرات 
محدود موافقت شد که این امر مورد اختلاف بود و فکر نمی کنم که 
اختلاف آنچنانی و حادی باشد چرا که با گفت و گو می توان موارد 

را حل و فصل کرد.
فرنگی  کشتی  سرمایه های  جزو  بنا«  »محمد  داشت:  اظهار  وی 
کشورمان است و انشاالله مشکل بین فدراسیون و او حل شود و هر 
چند که بنا در گذشته نیز نشان داده که این قهرها تاکتیکی است 
و موارد مورد اختلاف هر چه سریعتر حل شود تا به کارش در تیم 

ملی ادامه دهد.
بازی های  آذربایجان در  سرمربی اسبق تیم ملی کشتی جمهوری 
المپیک ۲۰۱۶ ریو ادامه داد: المپیک جایی است که همه باید برای 
افتخارآفرینی کشور ایثار کنند و ورزشکاران کشورمان و به خصوص 
کشتی گیران با افتخار آفرینی های خود در گذشته این موضوع را ثابت 
کرده اند و به طور حتم شور و نشاط در این مقطع لازمه جامعه و 
کشورمان است و همه باید با از خودگذشتگی و ایثار دل مردم را 

شاد کنند.
خیرآبادی تصریح کرد: به طور حتم بنا سرمربی تیم ملی نیز همه 
هدفش شاد کردن دل مردم است و این استعفا تاکتیکی است و 
از سوی دیگر طرف حساب بنا، »حمید سوریان« و »علیرضا دبیر« 
خودشان از استخوان خرد کرده های کشتی و ورزش هستند و مسلما 
خیر و صلاحی که آن ها برای کشتی می خواهند کمتر از »محمد بنا« 
نیست چرا که مسئولیت امور فنی و مدیریت فدراسیون برعهده این ۲ 

نفر است و انشالله به نحو احسن مشکلات رفع شود.

برای خدمت به کشتی کشورم آماده ام

رئیس هیات کشتی استان کردستان در خصوص اینکه در آستانه 
المپیک توکیو آیا از وی برای حضور در جمع کادر فنی تیم ملی 
دعوت شده است؟ گفت: بعد از پایان بازی های المپیک ۲۰۱۶ ریو 
وقتی که به کشور برگشتم همانجا اعلام آمادگی کردم که به عنوان 
یک سرباز هر جایی که به من نیاز باشد و بتوانم ادای دین کنم، آماده 
خدمتگزاری هستم. من اگر جایگاهی دارم از کشتی ایران است و به 
همین دلیل بدون هیچ چشمداشتی و در صورتی که بزرگان صلاح 

بدانند، آماده خدمت هستم.
وی یادآور شد: یک مرتبه دیگر نیز البته این موضوع را گفتم که »هر 

جایی که نیاز باشد با سر می آیم« که از حرف من سوءبرداشت در 
حالی که همه هدف و افتخار من خدمت به ورزش کشورم است و 
همین الان نیز در دانشگاه بدون دریافت مبلغی به تدریس جوانان 

این مرز و بوم مشغول هستم.
خیرآبادی همچنین با اشاره به مجوز برگزاری لیگ برتر کشتی گفت: 
جلسه ای امروز در تهران و در محل فدراسیون کشتی برگزار خواهد شد 
و نماینده تام الاختیار باشگاه و هیات کشتی کردستان در این جلسه 
حضور خواهد یافت و من نیز در جلسه ای با حامی مالی تیم در مورد 

نحوه انجام کمک به تیم موارد را بررسی خواهیم کرد.
مربی اسبق تیم ملی کشتی فرنگی تصریح کرد: امیدوارم که لیگ 
خوبی برگزار شود و زحمات فدراسیون کشتی و سازمان لیگ به بار 
بنشیند و از سفره ای که پهن شده همه بهره مند شوند. در حال حاضر 
حدود ۴۰۰ کشتی گیر و مربی در لیگ کشتی فرنگی و همین تعداد 
در لیگ کشتی آزاد و به طور متوسط هر تیم شامل ۴۰ تا ۴۵ نفر 

هستند که با برگزاری لیگ از این راه درآمدی را کسب خواهند کرد.
وی همچنین خاطر نشان کرد: وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی 
المپیک باید نگاه ویژه ای به رشته های مدال آور و المپیکی داشته 
باشند چرا که جایگاه ورزش کشورمان در عرصه المپیک را مدال های 
رشته هایی همچون کشتی، وزنه برداری، تکواندو و احتمالا دوومیدانی 
تعیین می کنند. در المپیک موضوع مهم کسب مدال است و در 
از  آنجا سرمایه گذاری برای آینده مطرح نیست و به همین دلیل 
مسوولان ورزش کشور می خواهم که فدراسیونی مانند کشتی را که 
بار مدال آوری را در المپیک به دوش می کشد را با فدراسیون های 
دیگر مقایسه نکنند چرا که برگزاری کلاس ها، مسابقات، اعزام ها و 
سایر هزینه ها نیز در فدراسیون کشتی متفاوت است و به همین 
دلیل بودجه خوبی را برای کشتی در نظر بگیرند تا تیم خوبی را هم 
در کشتی آزاد و هم در فرنگی داشته باشیم تا در المپیک توکیو 

افتخارآفرین باشند.

فدراسیون والیبال اعلام کرد که پنج گزینه برای هدایت تیم ملی ایران 
انتخاب شده اند اما نام آن ها را اعلام نکرد.

به گزارش »دنیای هوادار«، با فسخ قرارداد ایگور کولاکوویچ،  تیم ملی 
والیبال ایران در چند ماه اخیر بدون سرمربی مانده است. در ماه های 

اخیر چند جلسه و گردهمایی برای بررسی این موضوع تشکیل شد.
فکر«  اتاق  و  فنی  »کمیته  عنوان  با  جلسه  نخستین  شهریور   ۱۵
فدراسیون والیبال برگزار شد. فدراسیون اعلام کرد که در این جلسه 
استخدام یک مربی بزرگ خارجی به تصویب رسیده است. برخی 
رسانه ها هم نام ۱۲ مربی را به عنوان فهرست گزینه های مورد نظر 

برای هدایت تیم ملی منتشر کردند.
البته فدراسیون این لیست و مذاکره با هر گزینه ای را تکذیب کرد. 
گرچه مشخص شد که ادعای فدراسیون صحت ندارد زیرا مدیر روابط 
عمومی باشگاه زنیت روسیه در گفت و گو با ایرنا از پیشنهاد ایران به 

ولادیمیر آلکنو خبر داد.

امروز دومین نشست کمیته فنی و اتاق فکر فدراسیون برگزار شد. 
فدراسیون خبر داده است که پنج گزینه برای هدایت تیم ملی انتخاب 

شده اند اما نام این مربیان اعلام نشده است.
از اعضای اتاق فکر خواسته شده که فهرست سه تا چهار مربی مورد 
نظر خود را ارایه کنند و در نهایت با جمع بندی نظرات، یک فهرست 

نهایی پنج نفره آماده شده است.
علاوه بر آلکنو که جدی ترین گزینه سرمربیگری تیم ملی ایران است 
و پیشنهاد این سمت را هم دریافت کرده است، از مربیانی مانند 
آنجلو لورنزتی، لورنزو برناردی و آندره دی جیورجی هم به عنوان دیگر 

گزینه های احتمالی مورد نظر فدراسیون نام برده می شود.
مسئولان فدراسیون پیش از این وعده داده بودند که سرمربی تیم 
ملی پیش از آغاز فصل جدید لیگ برتر معرفی می شود. حدود ۲ 
ساعت دیگر این مسابقات آغاز می شود ولی وعده فدراسیون عملی 

نشد.
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مدافع گل گهر استقلالی شدورزشی
با عقد  احمد موسوی« -مدافع فصل گذشته گل گهر سیرجان-  »سید 

قراردادی ۲ ساله به استقلال پیوست.

در زمانی که افراد فرصت طلب با نصب یک تابلو روی زمین 
و چسباندن  غیراستاندارد  و  های چمن مصنوعی کوچک 
تصاویر یک بازیکن معروف و ملی به اسم »مدرسه فوتبال« از 
خانواده ها پول های کلانی دریافت می کنند و دست آخر هم 
هیچ چیزی به بچه های مردم اضافه نمی شود، و در عصری 
که برخی بد طینتان بد چشم  و بد ذات و حیظ از علاقه 
خانواده ها به فوتبال سوءاستفاده ها می کنند و آدرس و تلفن 
خانواده بازیکنان را می نویسند! یک مرکز بزرگ و اصولی در 
ایران شکل گرفته که از صفر تا صد نوجوانان مستعد را برعهده 
می گیرد و بدون یک ریال دریافتی بازیکنانی که استعداد 
داشته باشند را طی 5 تا 10 سال به صورت شبانه روزی به 
صورت تئوری و عملی و اخلاقی تحت پوشش خود قرار می 
دهند و تقریبا این تعدادی که در رده های نوجوانان و جوانان 
در این مزکز )آکادمی کیا( تحت آموزش قرار  می گیرند همگی 
جزو تیم های مطرح لیگ برتر و تیم ملی و حتی اعزام به 

خارج قرار می گیرند.
حکایت آکادمی کیا است که مهدی و هادی مهدوی کیا این 
آکادمی علمی و اصولی را در مجموعه ورزشی بعثت راه اندازی 
کرده و با یک عده مربی جوان به خوبی این مرکز را هدایت 

می کنند.
بیشتر بازیکنان منتخب که از فیلترهای مختلف عبور کرده اند 
آینده ای درخشان دارند و معدود بازیکنانی که شهرستانی هستند 
یا خانواده هایشان به تهران مهاجرت کرده اند و یا برایشان 
خوابگاهی توسط مدیریت آکادمی در نظر گرفته شده و غذا و 
استراحت و تحصیل و همه این موارد از سوی آکادمی تهیه 

شده است.
برای گفت و گو با ه»ادی مهدوی کیا« -مدیر آکادمی کیا- به 
مجموعه بعثت رفتیم و اولین چیزی که جلب توجه کرد نظم و 

انظباط حاکم بر تمرینات بود.
دوم اینکه هیچکدام از والدین حق آمدن کنار زمین را ندارند و اگر 

فردی بخواهد به تماشا بنشیند باید روی سکو باشد.
حضور مربیان جوان و عاشق و شیفته کار مثل محمد سیانکی 
همکار خوب گزارشگرمان از بازیکنان سابق کشاورز و مربی درجه 

A فیفا یکی دیگر از خصوصیات آکادمی کیاست.
هادی مهدوی کیا درباره مکانیزم انتخاب استعدادهای برتر می 
گوید: اول خدمت خانواده ها عرض کنم که ما هیچ نمایندگی در 
هیچ جای کشور نداریم. یک ریال هم بابت پذیرش استعدادها 

دریافت نمی کنیم.
سایت آکادمی باز هست و هر کدام از نوجوانان که در خود 

استعدادی می بینند می توانند از طریق سایت ثبت نام کنند در 
طول سال ما فراخوان می دهیم و افرادی که ثبت نام کرده اند 
می آیند و توسط مربیان ما از آن ها تست گرفته می شود و اگر 
مستعد باشد جذب می شوند و بعد از آن همه امور از خوابگاه و 
لباس و تغذیه و... با آکادمی خواهد بود بنابراین من از خانواده 
های استدعا دارم مراقب باشند افرادی به اسم برادران مهدوی 
کیا از آن ها پولی دریافت نکنند چون ما خودمان تا به حال 
چند میلیارد هزینه کرده ایم و بازهم تا رسیدن به نتیجه مطلوب 
رسیدگی خواهیم کرد چون آن هایی که انتخاب شده اند همه 

جوره باید مورد رسیدگی و مراقبت قرار گیرند.
در حین گفت و گو بودیم که چند تا از بازیکنان امید و جوانان 
توسط یکی از مربیان پیام دادند که برای قرارداد با استقلال و 

یکی دو تیم دیگر رضایت نامه می خواهیم.
هادی مهدوی کیا گفت که هنوز زود است و باید خود آقا 
مهدی هم باشد ضمن اینکه به گفته هادی مهدوی کیا اهد 
افی بالاتر از حضور این مهره های گلچین شده مد نظر هست 
و زمانی که اولین گروه از محصول آکادمی کیا به سنین 18 
برسند تعدادی برای حضور در اروپا گزینش شده و مستقیم 

وارد بازار نقل و انتقالات اروپا می شوند.
محمد سیانکی همکار خوب رسانه ای ما و از مربیان آکادمی 
کیا که از گزارشگران خوب تلویزیون می باشد و تنها گزارشگری 
است که در سطح اول فوتبال ایران مثل تیم کشاورز فوتبال 
بازی کرده هم می گوید: آکادمی کیا نهایتا 60 بازیکن را در 
3 رده می تواند تحت پوشش قرار دهد ولی میلیون ها عاشق 
نهادها و سازمان های  داریم که وظیفه  فراگیری  مستعد 
اجتماعی - وزارت ورزش - فدراسیون فوتبال - هیات ها و 
ادارات کل ورزش استان ها - باشگاه های بزرگ و باشگاه های 
سراسر کشور باید به وظایف اجتماعی خود عمل کنند و مشابه 
چنین آکادمی هایی تاسیس کنند و اصولی کار کنند. به گفته 
سیانکی برخی از باشگاه ها خوشبختانه در این زمینه خیلی 
خوب عمل می کنند اما این به تنهایی کفایت نمی کند. همه 
باشگاه ها باید به وظیفه خود عمل کنند و سیانکی ادامه می 
دهد: اکنون باشگاه های سپاهان و ذوب آهن و پیکان و سایپا 
و فولاد دارای چنین مکانیزمی هستند. آیا ضرر کرده اند؟ از 
بین 30 بازیکن نوجوان و 30 نفر جوان و امیدها اگر هر سال 
5 بازیکن هم به تیم های بزرگسالان راه یابند و یا بازیکنان 
مازاد را به باشگاه های دیگر و اروپا انتقال دهند چقدر به سود 

باشگاه خوهد بود.
خدا قوت می گوییم به برادران مهدوی کیا و به مربیان و 
زحمتکشان آکادمی کیا که یک الگوی تمام حرفه ای ارائه داده 
اند و ثمره اش را از یک سال بعد که اولین محصولاتشان وارد 

رده های بزرگسالان شوند خواهند دید.
البته حالا در رده های سنی بازیکنان زیادی از آکادمی کیا در 
تیم های ملی نوجوانان و جوانان عضویت دارند ولی برای 

بزرگسالان هنوز یکسال دیگر باید صبر کرد.
»مهدی مهدوی کیا« که هم اکنون در هامبورگ به سر می برد 
از طریق فضای مجازی در باره آخرین وضعیت آکادمی گفت: 

خوشبتانه ما تشکیلاتی کار می کنیم و عدم حضور من لطمه 
ای به کار نمی زند و بچه ها به خوبی کارشان را می کنند و من 

نیز به صورت آنلاین در ارتباط با همکارانم هستم.
وی می گوید: فوتبال یک بازی تیمی است و تنها تکنیک 

نمی تواند یک بازیکن را به ستاره موفق تبدیل کند.
مهدوی کیا در پاسخ به این پذسش که آیا استفاده از تلفن 
همراه و حضور در فضای مجازی در آکادمی آن ها قوانینی 
دارد، گفت: ما قوانین مختلفی برای استفاده از تلفن همراه و 
فضای مجازی داریم که روی دیوارها نصب است.  بازیکنان 
ما حق ندارند به هیچ وجه با موبایل به تمرین بیایند و اگر هر 
فردی با موبایل یک ساعت قبل و یک ساعت بعد از تمرین 
دیده شود کاپیتان و مربیان موظف هستند گزارش کنند و 
این فرد جریمه خواهد شد. ضمن اینکه حضور در فضای 
مجازی از ساعت 10 شب به بعد نیز جریمه های سنگینی 
دارد و البته داشتن تلفن همراه نیز منوط به اجازه والدین 
است. این قوانین فقط مربوط به آکادمی ما نیست و همه 
آکادمی های معتبر و به روز دنیا با چنین قوانینی بازیکنان 

خود را پرورش می دهند.
مهدی مهدوی کیا در ادامه اشاره کرد که یک کلاهبردار حرفه ای 
به اسم آکادمی فوتبالش از مردم شهرستانی پول می گیرد و 
از این رو به مردم هشدار داد. مهدی مهدوی کیا پیشکسوت 
فوتبال ملی و باشگاه پرسپولیس که این روزها با آکادمی کیا 
مشغول تربیت نسلی جدید برای فوتبال ایران است، از خانواده 
ها خواست تا مراقب باشند به اسم این آکادمی از فرزندان شان 

پول نگیرند.
او که اخیرا افشا کرده یک کلاهبردار به اسم تشخیص ژن 
فوتبالی از خانواده ها پول می گیرد. این دلال به خانواده ها می 
گوید از طریق آزمایش خون می شود توانایی های فوتبالی یک 

بچه را برای آینده تشخیص داد و اینگونه تلکه شان می کند.
مهدی در این باره به دنیای ورزش تورنتو گفت:»مردم عزیز 
بدانید آکادمی کیا از هیچ کس پول نمی گیرد. ما مدرسه 
فوتبال داریم که مدارس فوتبال کیا شهریه دارند اما آکادمی 
باشگاه حرفه ای برای رده های سنی پایه است. اگر کسی به 
اسم آکادمی کیا گفت پول بدهید، بدانید که کلاهبردار است«.

این چهره محبوب و خوش اخلاق فوتبال ایران البته کنار 
مدیریت این آکادمی راهی متفاوت از سایر مدارس فوتبال 
و سیاست های فوتبال پایه در ایران دارد، در آکادمی باشگاه 
 B هامبورگ مشغول به مربیگری است و به تازگی مدرک

مربیگری خود را هم دریافت کرده است.
با مهدی که سال 75 در اولین روزهای حضورش در پرسپولیس 
آشنا شدم و به دعوت بنده به روزنامه کار و کارگر آمد و یک 
ساعت گفت و گو کلا 50 کلمه هم حرف نزد ولی حجب و حیا 
و متاننت او مثال زدنی بود. همکاران تحریریه که بازیکنانی 
مثل پیوس و محمد خانی و استیلی و... در ذهنشان بود 
سوال می کردند این بازیکن کیست؟ گفتم آقای گل جوانان 
و بزرگسالان تهران و امسال از بانک ملی به پرسپولیس آمده 
باز هم باور نداشتند ولی سه ماه بعد وقتی آن موشک را در 

دالیان به تیم ملی چین شلیک کرد از 30 متری و چنان بچه 
ها بالا پریدند که سرشان به سقف تحریره خورزد تازه فهمیدند 

که مهدی مهدوی کیا چه بازیکن بزرگی است!
مهدوی کیا در باره اهداف خود گفت: از روز اول هم هدف من 
این بود که بچه ها حتما باید با فوتبال روز دنیا مقایسه شوند. 
به این ترتیب اصلی ترین برنامه خود را شرکت در تورنمنت های 
بزرگ و خوب دنیا قرار دادیم تا بفهمیم مراحل پیشرفت و کار 
چگونه طی می شود. خدا را شکر شرایط در این مدت خیلی 
خوب بوده و در تورنمنت هایی که شرکت داشته ایم تیم ما 

همیشه از بهترین ها بوده است.

اما چگونه این فاصله فوتبال ایران و اروپا کم شود؟

مهدی مهدوی کیا در این باره می گوید: امکانات و برنامه ریزی 
که در فوتبال اروپا وجود دارد با آن چیزی که در فوتبال مان 
می بینیم اصلا قابل قیاس نیست. به ویژه در بخش پایه 
که نگاه آن ها زمین تا آسمان با ایران تفاوت دارد. در ایران 
مشکلات خیلی زیادی وجود دارد. تا کنون سختی های زیادی 
را پشت سرگذاشته ایم اما خدا را شکر کار را جلو می بریم. من 
همیشه اعتقاد داشته ام که استعداد های بسیار خوبی در ایران 
وجود دارند اما بستر هیچ وقت برای پرورش درست آن ها 
فراهم نبوده است. در فوتبال پایه ای که امکانات آموزشی 
و سخت افزاری در حد صفر است و با آن چیزی که دنیا 
دارد انجام می دهد خیلی فاصله داریم. به ویژه نسبت به 
کشور آلمان! با تمام مشکلات و مسائل من از روند حرکت 
آکادمی فوتبال کیا رضایت دارم و امیدوارم در آینده بتوانیم 

فوتبالیست های بزرگی به فوتبال ایران معرفی کنیم.
از او پرسیدیم:»شما همزمان با اداره آکادمی، خودتان هم در 
تیم های پایه باشگاه هامبورگ در حال مربیگری هستید، در 

مورد این مسئله هم توضیح می دهید؟«
گفت: برای اینکه بتوانم تجربیاتم را به خوبی به آکادمی کیا 
منتقل کنم و بدانم در بخش فوتبال پایه دنیا چه اتفاقاتی دارد 
رخ می دهد، به کشور آلمان رفت، کشوری که سال ها در آنجا 
در بالاترین سطح حرفه ای فوتبال بازی کردم. جایی که الان 
با توجه به سرمایه گذاری های عظیمی که داشته اند، بهترین 
شرایط را در فوتبال پایه جهان دارد. در حال حاضر دو سالی 
می شود که در آکادمی باشگاه هامبورگ مشغول به فعالیت 
هستم. در این دو سال به خوبی فهمیدم که در فوتبال آلمان 
چه اتفاقاتی رخ داد که آ ن ها تواسنتند به عنوان قهرمانی 
جهان، قهرمانی یورو، جام کنفدراسیون ها و موفقیت های دیگر 
در رده های سنی مختلف برسند. آن ها موفقیت های مختلفی 
را در رده های گوناگون به دست می آورند، چون از نظر برنامه 
ریزی، امکانات و اهمیت دادن به فوتبال پایه و هم چنین 

سرمایه گذاری حرف اول را در فوتبال جهان می زنند.
زننده گل بازی قرن به آمریکا در جام جهانی 98 فرانسه می 
گوید: درست است که کرودنا تمام فوتبال را محدود کرده ولی 
باید تلاش کنیم و حاشیه ها را مسولان جمع کنند تا از قافله 

فوتبال آسیا و جهان عقب نمانیم.

دیالوگ

یک روز در آکادمی مدرن برادران مهدوی کیا؛

آکادمی کیا شعبه ندارد و یک ریال هم پول نمی گیرد

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

سایت آکادمی باز هست و هر کدام از نوجوانان که در خود استعدادی می بینند 
می توانند از طریق سایت ثبت نام کنند در طول سال ما فراخوان می دهیم و افرادی 
که ثبت نام کرده اند می آیند و توسط مربیان ما از آن ها تست گرفته می شود و اگر 
مستعد باشد جذب می شوند و بعد از آن همه امور از خوابگاه و لباس و تغذیه و... با 
آکادمی خواهد بود بنابراین من از خانواده های استدعا دارم مراقب باشند افرادی به 
اسم برادران مهدوی کیا از آن ها پولی دریافت نکنند چون ما خودمان تا به حال چند 
میلیارد هزینه کرده ایم و بازهم تا رسیدن به نتیجه مطلوب رسیدگی خواهیم کرد چون 

آن هایی که انتخاب شده اند همه جوره باید مورد رسیدگی و مراقبت قرار گیرند.
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